

## 與君共慶世界氈酒日 World Gin Day Celebration

為慶祝6月12日世界氈酒日，於5月至6月以優惠價格享用以下特調氈酒雞尾酒。

Celebrate the World Gin Day on June 12 and chill out with our “gin-spired” cocktail creations from May to June at below special price.

		原價 Original Price	推廣價 Special Price
特調氈酒雞尾酒	“Gin-spired” Cocktail	杯/Glass	杯/Glass
10號新加坡司令 添加利10號氈酒、車厘子果汁酒、 菠蘿汁、鮮榨青檸汁、糖漿	Nº10 Singapore Sling Tanqueray No.10 gin, cherry liqueur, pineapple juice, fresh lime juice, syrup	98	68
伯爵茶馬天尼 孟買藍寶石氈酒、伯爵茶、 鮮榨青檸汁、糖漿	Earl Grey Martini Bombay gin, earl grey tea, fresh lime juice, syrup	98	68
白內格羅尼 添加利10號氈酒、利萊白苦艾酒、 龍膽甜酒	White Negroni Tanqueray No.10 gin, lillet blanc vermouth, suze liqueur	98	68
氈湯力 自選氈酒配以芬味樹湯力水 (另加澳門幣30可升級至以下特級氈酒: 倫敦1號、植物學家、季之美京都、 漁人、猴王47、無名氏)	Gin and Tonic Choose your favorite gin of the day and pair with Fever-Tree tonic water (Upgrade to below premium gin with additional MOP30 : The London Nº1 dry gin, The Botanist Islay, fishers, KI NO BI Kyoto dry gin, Monkey 47, N.I.P.)	125	68

所有價格均以澳門幣計算，另收10%服務費及5%政府稅。All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.  
如您有任何特殊需求或食物過敏，請告知我們。Please advise our associates if you have any food allergies or special dietary requirements.